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ACTA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL DE TIANA 

Lloc: Biblioteca 

Dia: 12 de setembre de 2024 

Hora: 16.30h 

 

Assistents: 

Eulàlia Serrat. Regidora Educació 

Carme Lloret. Tècnica Educació i secretaria CEM 

Adrià Bernat. President AFA EBM 

Anna Bonancia. Directora EBM 

Teresa París. Experta en educació 

Teresa Rosés. Experta en educació 

Núria Minoves. Experta en educació 

Santiago Castillo. Director Biblioteca Can Baratau 

Elionor Canas. Presidenta AFA INS TIANA 

Vanessa Almagro. Presidenta AFA Lola Anglada 

Jessica. AFA Lola Anglada 

Montse Torras. Representant JUNTS X CAT 

Joan Soleta. Representant PSC 

 

Es disculpen: 

Isabel Monseny. Timó voluntaris i AFA EA 

Cristina Arraya. Directora Lola Anglada 

Sole Garcia. Directora Tiziana 

Mercè Gual. Directora EB El Timbal. 

Clara Font. Directora EB El Timbal. 

Esther Crivillers. Mestre EA 

Lourdes Oliveras. Mestre EA 

Mercè Monfort. Directora EMMD 

Laura Almenta. Cap estudis EMMD 
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Ordre del dia  

1. Benvinguda 

2. Aprovació acta anterior 

3. Arrancada del curs de centres, biblioteca i AFAs 

4. Valoració del programa de FM 

5. Pla de lectura municipal 

6. Altres informacions  

7. Torn obert  

 

1. Benvinguda de la Regidora 
 

2. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

 Queda aprovada sense esmenes. 
 

3. Arrancada curs, centres educatives, AFAs, biblioteca, etc. 

AFA INS TIANA comenta que han iniciat el projecte Reforç, que complementa al projecte 

municipal amb la mateixa finalitat donar suport a alumnes en els seus estudis, actualment 

s’està fent a la biblioteca els dilluns i dimarts. Estan pendent de fer-ho junts a l’espai 

Dioptria. L’AFA està coordinada amb la coordinadora pedagògica de l’INS Tiana per fer la 

proposta d’alumnes que ho necessitin. Esperen poder coordinar-se amb l’Ajuntament per 

una nova planificació.  

La Regidora aconsella a les AFA començar a fer calendari de les activitats de curs i de 

finals de curs. 

Direcció EBM: han fet l’adaptació. Avui ha estat el primer dia sense famílies i ha estat el 

dia clau i els infants hi ha fet la seva estrena el primer dia. Avui la direcció de l’EBM s’ha 

posat en contacte amb el coro, el projecte EMMD i biblioteca. Confirmen, amb el 

president AFA, que estan buscant dia per presentar-se a les noves famílies. L’escola està 

plena i no hi ha vacants. 

AFA Lola Anglada: Estrena presidència. Ara mateix no tenen planificació i està pendent 

de coordinar-se amb les xerrades de l’Ajuntament. El més proper que tenen és el taller 

de fanalets. La Regidora demana coordinar-se amb la biblioteca per tal de no fer dos 

tallers simultanis en diferent entitats del poble. 

BIBLIOTECA: Es presenta el nou director  i confirma que arriba a la biblioteca a l’1 de 

juliol i ell ve del món de l’educació. La seva proposta ha estat iniciar un canvi de imatge 

que estan treballant. Les activitats comencen la setmana vinent i es farà amb un dia de 

benvinguda i presentació amb un berenar. Dissabte al matí es farà una activitat a les 11h 

pels més petits. La web i l’agenda sempre estarà tota la informació. Recollirà els correus 

de tots els membres del CEM per enviar informació. 
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AFA EBM. L’Adrià comenta que s’ha enviat un mail a les famílies per presentar l’AFA i 

convidar a nous membres a participar-hi. Estan pendents de fer el canvi de nom d’AMPA 

i d’AFA. Pregunta per saber si les AFA han d’estar assegurades com qualsevol entitat de 

Responsabilitat civil i seguretat. Durant el curs es preveu organitzar xerrades i celebrar 

festivitats. La Regidora comenta que si es fan xerrades i són obertes a tothom que ens 

ho facin saber. 
 

4. Valoració del programa de Festa Major 

La Regidora pregunta si s’han trobat a faltar activitats per algun públic i es comenta que 

no, que troben correcta la programació. 

 

5. Pla de Lectura municipal. 

El Pla lector s’ha iniciat amb un grup impulsor, dos assistents del CEM en formen part, la 

Sra. Teresa París i el director biblioteca, el Sr. Santiago Castillo. La primera part que s’ha 

treballat són objectius i reptes que es presenten en un document i la Regidora proposa 

una dinàmica per treballar-los. Es demana si algun assistent vol aportar o concretar algun 

aspecte després de treballar dinàmica individual i la dinàmica grupal que es proposa. 

Es fan petits grups de discussió. 
 

Resultats en plenari: 

Prioritat: comprensió lectora com a base de tot. Crear la il·lusió per agafar contes des de 

ben petits. A l’EBM ja es treballa molt, en coordinació amb les primàries. Cal fer molta 

incidència a l’ESO. A l’institut fan la mitja hora de lectura però és improductiva. Estan 

d’acord en general que la comprensió lectora és la via bàsica no només pel gust per la 

lectura. Es comenta que no només s’han perdut hàbits de lectura sinó també s’ha perdut 

paciència i està governant la immediatesa. 

Prioritat 2: benestar, cohesió i igualtat 

Prioritat 3: proximitat de la biblioteca a totes les zones del poble.  

Prioritat 2: benestar, cohesió i igualtat 

Èmfasi especial en la llengua per fer-la accessible i amable a tothom.  

L’espai familiar és clau per potenciar el gust lector, sobretot quan són petits.  

Important la lectura en veu alta per part del mestre i del professor.  
 

Nivells de lectura: s’han de trobar vies per pal·liar les diferències que hi pugui haver entre 

famílies. 

Es proposa fer un concurs de ressenyes de llibres. Recomanacions internes de llibres a 

les escoles.  
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Informacions diverses: 

- Recordatori ajuts escolarització  i menjador 24-25 

- En breu sortiran ajuts extraescolars 24-25 

- Informar sobre l’exposició de l’Àlvar Suñol 

Precs i preguntes 

- La Sra. Montse Torres, demana tenir els telèfons i els mails de tots els membres del 

CEM. 

- Elionor Canas explica al consell que vol consolidar un cor jove a l’institut. És el segon 

any que funciona i ha crescut en membres. 

 

A les 18.00h finalitza la sessió del consell. 


